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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 22.3.2007  
 

 
Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária 
Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. 
Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Za MÚ: Mgr. Jaroslav Suleň, Ing. Katarína Daříčková, Ing. Mária Brennerová, Mgr. Ladislav Majerčík, 
Marcela Kysucká, Miroslav Cibik, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnený: Ľubomír Plai - prednosta 
Ospravedlnený za neskorý príchod: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Prizvaní hostia:  zástupcovia Mestskej polície 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.3.2007 
5. Situačná správa Mestskej polície za mesiac február 2007 
6. Správa o používaní dotácií za rok 2006 
7. Návrh na schválenie rozpočtu MČ Ba – Lamač na rok 2007 (2008,2009) 
8. Návrh Zásad hospodárenia s majetkom vlastným a majetkom hl. m. SR Bratislavy zvereným do 

správy MČ Ba - Lamač 
9. Návrh na zaujatie stanoviska k žiadosti o odpustenie dlhu nájomcovi pozemku 
10. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
11. Návrh na schválenie časopisu Lamačan 
12. Pracovný návrh VZN o poskytovaní jednorázovej dávky sociálne odkázaným občanom 
13. Návrh na zaujatie stanoviska MČ k územnému konaniu vo veci výstavby bytového domu Pod 

Zečákom 
14. Návrh na schválenie ÚŠ zóny Staré Záhrady – návrh október 2006 ako územno – plánovacieho 

podkladu, informatívna správa z verejného prerokúvania ÚŠ zóny Staré Záhrady – návrh október 
2006 

15. Návrh na schválenie Akčného plánu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač na roky 2007 
- 2009 

16. Návrh na zmeny a doplnenia komisií MZ 
17. Informácia o dopravnej štúdii Lamačská brána 
18. Informácia o umiestnení optických káblov v MČ Ba - Lamač 
19. Informatívna správa o činnosti miestnej knižnice v Lamači  
20. Informatívna správa o stave riešenia petície vo veci odstránenia telekomunikačného zariadenia 
21. Informatívna správa o stave bytového fondu za rok 2006 
22. Informácia o ŠÚSR zverejnenom údaji o priemernej mesačnej mzde zamestnanca NH v r. 2006 

(úprava platu starostky, miestneho kontrolóra a odmien poslancov MZ Lamač) 
23. Rôzne 
24. Interpelácie poslancov 
25. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov a hostí. 
Ospravedlnila prednostu Ľubomíra Plaia za neúčasť na zasadnutí MZ a za neskorý príchod Mgr. Ing. 
Radoslava Olekšáka, zároveň oznámila, že poslanec JUDr. Marek Bartovič odíde zo zasadania MZ o 12.00 
hod. 
 
 
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Do návrhovej komisie navrhla starostka Mgr. Oľga Keltošová  JUDr. Júliu Ondrišovú a Mgr. Máriu 
Imrichovú, ako overovateľov zápisnice Máriu Pikulíkovú  a Mgr. Máriu Čačíkovú, a ako zapisovateľku 
Gabrielu Šteruskú. O predloženom návrhu dala starostka hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 3 – Schválenie programu 
Mgr. Mária Imrichová navrhla doplnenie prílohy do bodu 16. Zo strany ďalších poslancov neboli vznesené 
k takto predloženému programu žiadne pripomienky a návrhy na doplnenia. O takto predloženom programe 
dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Na zasadnutie MZ sa dostavil Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
K bodu 5 – Situačná správa mestskej polície za mesiac január 2007 
Situačnú správu predložil pán Stanko z mestskej polície. Informoval prítomných o znížení počtu hliadok 
a núdzovom stave mestskej polície. Starostka otvorila rozpravu a tiež informovala o revízii a oprave 
signalizačného zariadenia. Ing. Valentovič žiadal informáciu ohľadom riešenia pribúdajúcich graffity. 
Starostka ukončila rozpravu.  O predloženej informatívnej správe dala starostka Mgr. Oľga Keltošová 
hlasovať. 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 4 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.3.2007 
Starostka otvorila rozpravu. Ing. Lučenič žiadal, aby bolo v sledovaní ponechané uznesenie 31/2007/V, 
nakoľko jeho pripomienka ešte nebola zapracovaná. Starostka dala o predloženej správe plnenia uznesení 
s pripomienkami hlasovať. 
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Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 6 – Správa o použití dotácií v roku 2006 
Starostka dala slovo kontrolórovi MÚ. Mgr. Majerčík ozrejmil správu o použití dotácií za rok 2006 
a doporučil aby sa prihliadalo na tieto zistenia a precizovali sa dôvody do uznesení a zmlúv. Tiež navrhol 
vhodnosť kontroly použitých dotácií už v priebehu roka. V rozprave vystúpila p. Pikulíková, Mgr. 
Janyšková, Mgr. Imrichová. Pani Pikulíková navrhla, kontrolu účelovo viazaných dotácií, aby nevzniklo 
dvojité plnenie, napr. pri životných jubileách. Mgr. Janyšková žiadala poskytnúť informáciu ohľadom 
nároku na dotáciu pre cirkev, ktorá je 21 500Sk, no poskytnuté bolo 30 000Sk, ďalej uviedla, že kluby 
dôchodcov by nemali robiť zájazdy. Mgr. Imrichová žiadala, aby bolo dodržané VZN 1/2005, a pri jeho 
nedodržaní, vyvodiť sankcie. Miestny kontrolór odpovedal na otázky poslancov. Starostka Mgr. Oľga 
Keltošová informovala, že na MÚ je prijatý úzus ohľadom VZN 1/2005, ktoré bude novelizované v §5 – 
sankcie a zmena bude zapracovaná do zmlúv. Novelizácia §5 bude predložená k nasledujúcemu zasadnutiu 
MZ. 
O predloženej správe dala starostka hlasovať. 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 7 – Návrh na schválenie rozpočtu MČ Ba – Lamač na rok 2007 (2008, 2009) 
V zmysle § 21 Zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, sa po prvý krát 
zostavuje viacročný rozpočet MČ, počnúc rokom 2007 (a 2008,2009). Záväzný bude len rozpočet na rok 
2007. MČ Lamač hospodári od 1.1.2007 v zmysle zákona §11 v rozpočtovom provizóriu. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila rozpravu. V rozprave vystúpili a písomné návrhy dali: p. 
Pikulíková, Mgr. Mária Imrichová, JUDr. Marek Bartovič, Ing. Ľudovít Lučenič, MVDr. Pavol Čech, Mgr. 
Mária Čačíková, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák. Pani Pikulíková navrhla znenie nového uznesenia B a to, 
„pripraviť stratégiu riešenia MŠ Zlatohorská a ušetrené Finančné prostriedky presunúť do rozpočtu ZŠ na 
originálne kompetencie.“. Mgr. Imrichová navrhla doplnenie textu v tabuľke č. 2 v znení revitalizácia ihrísk 
a pieskovísk „vrátane pieskovísk v ZŠ a MŠ“ ďalej navrhla v bode 637 zmenu kultúrne a športové podujatia 
zmeniť na „Podujatia pre obyvateľov Lamača“ a tiež doplniť do Propagácia , inzercia , reklama – „50 000Sk 
na oslavy 30. výročia vzniku ZŠ“. JUDr. Bartovič žiadal a písomne predložil návrh na doplnenie uznesenia 
v znení: „ Prostriedky na opravu okien v MŠ Zlatohorská. Prostriedky získané z nájmu priestorov v ZŠ 
a MŠ majú zostať v položke a k dispozícii ZŠ, presun ušetrených prostriedkov zo zimnej údržby presunúť 
do rozpočtu ZŠ, vyhovieť požiadavke Mgr. Petákovej podanej písomne na MÚ- presun prostriedkov 
z kultúrnej komisie do školstva.“. Ing. Lučenič navrhol a písomne predložil návrh na znenie uznesenia : 
„Presunúť 100 000Sk z položky likvidácie čiernych skládok do položky veľkoobjemné kontajnery.“. MVDr. 
Pavol Čech navrhol nové uznesenie v znení: „Navrhujem dať do rozpočtu MČ výdavok na zakúpenie 
mobilného vysávača na odstraňovanie psích výkalov v sume 50 000Sk z položky údržba verejnej zelene.“. 
Mgr. Mária Čačíková podala písomný návrh v znení: „Navrhujem, aby boli financie, ktoré už boli schválené 
vo výške 500 000Sk použité na výmenu okien na MŠ Zlatohorská.“. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  navrhol 
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zmenu v prílohe tabuľka 1 zmenu v znení: „A1 rok 2007 príjmy 69 206 000Sk a Výdavky 52 936 000Sk“ 
a zmenu textu v materiáli : „prenesené kompetencie školstvo príjmy(212 000) 2 926 000Sk a výdavky(632) 
2 057 000Sk.“. Starostka ukončila rozpravu. Tiež k tomuto bodu vystúpila Mgr. Petáková – riaditeľka ZŠ 
a MŠ. O predložených písomných návrhoch dala starostka Mgr. Oľga Keltošová hlasovať jednotlivo. 
Písomný návrh JUDr. Bartoviča – okná Zlatohorská 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh JUDr. Bartoviča – z nájmu priestorov 
Za: 7 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh JUDr. Bartoviča – presun financií zo zimnej údržby 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh JUDr. Bartoviča – vyhovieť Mgr. Petákovej 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh JUDr. Bartoviča – presun prostriedkov z kultúrnej komisie do školstva 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Písomný návrh Mgr. Imrichovej – doplnenie ihriská 
Za: RNDr. 7 - Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., Mgr. Mária Imrichová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh Mgr. Imrichovej – zmena 637 
Za: RNDr. 7 - Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., Mgr. Mária Imrichová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Písomný návrh Mgr. Imrichovej – 50 000Sk na  oslavy 30. výročia založenia ZŠ 
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Za: 11 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Písomný návrh Ing. Lučeniča – 100 000Sk z likvidácie čiernych skládok na veľkoobjemové 
kontajnery 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Písomný návrh MVDr. Čecha – 50 000Sk z údržby zelene na vysávač psích výkalov 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Písomný návrh Mgr. Čačíkovej – 500 000Sk na okná na MŠ – Zlatohorská 
Za: 6 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. 
Mária Imrichová, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Písomný návrh Ing. Mgr. Olekšáka – A1 rok 2007 - príjmy a výdavky 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 -  Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Písomný návrh Ing. Mgr. Olekšáka – prenesené kompetencie školstvo - príjmy a výdavky 
Za: 13 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Písomný návrh p. Pikulíkovej – ako nové uznesenie bod B – stratégia riešenia 
Za: 10 - RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 -  Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
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Starostka dala hlasovať o bode 7 s pripomienkami, ktoré boli schválené 
Za: 8 - RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 5 -  JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, 
Mária Pikulíková 
 
Starostka žiadala predradiť bod 14 pred bod 9 
 
K bodu 8 – Návrh Zásad hospodárenia s majetkom vlastným a majetkom hl. m. SR Bratislavy 
zvereným do správy MČ Bratislava – Lamač 
Starostka sa vzdala úvodného slova a otvorila rozpravu. Poslanci Lučenič, Valentovič, Čačíková, Grom 
navrhli zmeny textácií. Poslankyňa Pikulíková navrhla stiahnuť materiál z rokovania. Starostka Mgr. Oľga 
Keltošová navrhla, aby sa poslanci Lučenič, Valentovič, Čačíková, Bartovič a Grom a zamestnanci MÚ 
stretli na pracovnom rokovaní dňa 3.4.2007 o 17.00hod a dodali písomné návrhy. Starostka stiahla bod 8 
z rokovania. 
 
Poslanec JUDr. Marek Bartovič sa ospravedlnil a odišiel z rokovania MZ 
 
K bodu 14 – Návrh na schválenie ÚŠ zóny Staré Záhrady – návrh október 2006 ako územno – 
plánovacieho podkladu, informatívna správa z verejného prerokúvania ÚŠ zóny Staré Záhrady – 
október 2006 
Poslancom bola predložená prepracovaná štúdia Staré Záhrady. O zmenách v štúdii informoval Ing. Arch. 
Krampl a Ing Balášová. Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila rozpravu. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
informoval, že štúdia Staré Záhrady sa rieši už od 12/2004. Je aj petícia ohľadom urbanistickej štúdie 
a žiada jej prepracovanie. Poslanec Olekšák žiadal, aby bola štúdia stiahnutá a aby boli zapracované aj 
pripomienky občanov. Ing. Daniel Valentovič žiadal, aby boli poslanci riadne oboznámení s petíciou. Ing. 
Lučenič uviedol, že boli už tri protesty občanov. Táto štúdia je v súlade so zadaním a pripomienky sa dajú 
riešiť v stavebných konaniach. Písomne predložil návrh na zmenu RNDr. Dušan Akantis a Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák. Starostka informovala o podmienkach občanov vyplývajúcich z petície. Mgr. Čačíková 
žiadala informáciu o výrube stromov v tejto oblasti. RNDr. Akantis písomne predložil návrh v znení: 
„Zaväzuje starostku MČ Ba-Lamač informovať MZ o každej žiadosti o zmeny, ktoré sú v rozpore 
s urbanistickou štúdiou a informovať o každej žiadosti investorov o zmenu stavby pred dokončením.“. Mgr. 
Ing. Olekšák predložil písomný návrh v znení: „Prerokovať pripomienky občanov a finančnej komisie so 
spracovateľmi štúdie a s členmi petičného výboru a poslancami. Pripraviť písomný materiál, kde bude 
určená etapizácia ďalších krokov, vrátane možnosti občanov a MZ tieto kroky pripomienkovať a vstupovať 
do procesov rozhodovania a predložiť  na apríl 2007.“ O predložených návrhoch dala starostka hlasovať 
jednotlivo. 
Písomný návrh RNDr. Akantisa – nový bod B – informovať o každej žiadosti na zmeny 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – prerokovať pripomienky občanov 
Za:  3 -  MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti : 0 
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Zdržal sa:  9 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, 
Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – pripraviť písomný materiál na apr. 2007  
Za: 1 – Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti : 0 
Zdržal sa: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Starostka dala hlasovať o bode 14 s pripomienkami, ktoré boli schválené 
Za:  9 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 1 – Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Zdržal sa: 2 -  MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková 
 
Starostka žiadala predradiť bod 13 pred bod 9 
 
K bodu 13 – Návrh na zaujatie stanoviska MČ k územnému konaniu vo veci výstavby bytového domu 
Pod Zečákom  
Starostka ozrejmila dôvodovú správu k bodu  13 a informovala o dvoch petíciách občanov k výstavbe  Pod 
Zečákom. K bodu 13 návrh na zmenu písomne doložil poslanec RNDr. Akantis v znení: „B – nesúhlasí 
s výstavbou bytových domov v zóne Segnáre  - Pod Zečákom - Rácova.“. V rozprave vystúpila JUDr. Júlia 
Ondrišová, ktorá podporila návrh poslanca Akantisa. Ing. Lučenič informoval o petíciách a stanovisku 
obyvateľov spomenutej lokality. Starostka ozrejmila, že aj v prípade negatívneho rozhodnutia nič nezabráni 
investorovi aby staval, nakoľko pozemok je súkromný a riešenia sú na úrovni Krajského stavebného úradu. 
O predloženom návrhu s pripomienkami RNDr. Akantisa dala starostka hlasovať. 
A - berie na vedomie predložené petície 
B – s pripomienkou RNDr. Akantisa – nesúhlasí s výstavbou 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 9 – Návrh na zaujatie stanoviska k žiadosti o odpustenie dlhu nájomcovi pozemku 
Na základe uzatvorenej zmluvy ma p. Beata Vaculová prenajatú časť pozemku parc. Č. 617/1 v k. ú. Vo 
výmere 20,5m². Vznikol však dlh na nájomnom k 31.1.2007 dlh na nájomnom vo výške 56 300Sk, dlžná 
suma k 28.2.2007 je 58 008Sk a príslušný úrok z omeškania predstavuje k 31.1.2007 sumu vo výške 
289 275Sk. Materiál bol predložený na zasadnutí MZ z 22.2.2007, kedy nebolo prijaté platné uznesenie, 
preto po vyjadrení KFPaD je predložený k tomuto zasadaniu.V rozprave vystúpili a písomné návrhy 
odovzdali poslanci : Pikulíková, Ing. Valentovič, Mgr. Ing. Olekšák a Ing Lučenič. Poslankyňa Pikulíková 
navrhla zmenu uznesenia v znení : „A1 odpustenie pohľadávky p. Vaculovej z prenájmu pozemku v časti 
50% z celkovej výšky s podmienkou, že zvyšnú časť 50% uhradí nájomca v termíne do 30.4.2007.“. Ing. 
Valentovič navrhol znenie nového uznesenia a to : „ odpustiť úroky, ale istinu 58 008Sk nie.“. Mgr. Ing. 
Olekšák navrhol nové uznesenie v znení : „A1 odpustenie pohľadávky 60% z celkovej sumy výšky 
58 008Sk s podmienkou, že zvyšnú časť 40% uhradí nájomca do 30.4.2007.“.Ing. Lučenič navrhol zmenu 
textácie v dôvodovej správe, a to : „v bode c.) zníženie nájomného pod predajným stánkom na križovatke 
Vrančovičova/Hodonínska z terajších 500Sk/m² na 300Sk/m² ročne, vo väzbe na predmet činnosti 
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s akontáciou na výpovednú lehotu. Starostka Mgr. Oľga Keltošová uzavrela rozpravu a o jednotlivých 
návrhoch dala hlasovať samostatne. 
Písomný návrh p. Pikulíkovej – plnenie pohľadávky 50% - 50% 
Za: 3 - JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mária Pikulíková,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 9 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., 
JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – plnenie pohľadávky 60% - 40% 
Za: 8 - RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa:  4 - Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky , Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
Písomný návrh Ing. Lučeniča – k bodu c) doplnenie znenia o predmet činnosti s akontáciou na 
výpovednú lehotu 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka dala hlasovať o bode 9 s pripomienkami, ktoré boli schválené 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 10 – Návrh na určenie rámcových podmienok pri predaji objektu Satelit s pozemkom 
Starostka ozrejmila výberové konanie a otvorila k bodu 10 diskusiu. V diskusii vystúpili poslanci: Mgr. 
Čačíková, Ing. Lučenič, Mgr. Imrichová, Ing. Valentovič a JUDr Grom, ktorý navrhol, aby v A1 bod 5 
textácie uznesenia bola zmena, a to: povinnosti MČ by nemali byť zakomponované. Nikto z poslancov 
nepredložil písomne návrh na zmenu, alebo doplnenie uznesenia. Na otázky ohľadom počtu ponúk 
a podmienok výberu odpovedali zamestnanci MÚ a starostka Mgr. Oľga Keltošová. Po ukončení diskusie 
dala starostka o predloženom návrhu hlasovať. 
Hlasovanie za návrh JUDr. Groma – vynechať v A1 bod 5 povinnosti MČ 
Za: 10- RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
Starostka dala hlasovať o bode 10 s pripomienkami, ktoré boli schválené - A 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka dala hlasovať o bode 10 s pripomienkami, ktoré boli schválené – B 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 11 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
Spoločnosť Familia ME, s.r.o. sa na MÚ MČ Ba – Lamač obrátila s požiadavkou na prenájom pozemku za 
účelom osadenia prenosného obchodného priestoru na predaj mäsa a údenín. Pozemok vedľa budovy Agro 
Bio Hubice sa javil ako najvhodnejší. Starostka otvorila rozpravu. V rozprave vystúpili poslanci: Akantis, 
Lučenič, Valentovič. Žiadali presné lokalizovanie, ozrejmenie odkiaľ budú brať energie, koľko parkovacích 
miest predajný stánok zaberie, cenové podmienky prenájmu. RNDr. Akantis navrhol stiahnuť tento materiál 
na doplnenie. JUDr. Ondrišová žiadala aj technický popis. Starostka uzavrela rozpravu a o návrhu RNDr. 
Akantisa dala hlasovať. 
Za: 7 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 5 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková 
Starostka stiahla bod 11 z rokovania MZ. 
 
 
K bodu 12 – Pracovný návrh VZN o poskytovaní jednorázovej dávky sociálne odkázaným občanom 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala poslancov ohľadom dávok v hmotnej núdzi, a pripraveného 
návrhu VZN. V rozprave vystúpil RNDr. Akantis a  vzniesol požiadavku zapracovať v §4 bod 2 „táto dávka 
nie je nárokovateľná.“. Starostka dala o predloženom návrhu s pripomienkou RNDr. Akantisa hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 15 – Návrh na schválenie Akčného plánu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač 
na roky 2007 – 2009 
Predkladaný materiál vychádza z vízie poslania a cieľov MZ na roky 2007 – 2010. Definuje kľúčové úlohy, 
ktorých splnenie umožní napĺňať ciele vytýčené v rámci piatich strategických priorít ďalšieho rozvoja 
Lamača. Starostka otvorila rozpravu. Ing. Valentovič žiadal, aby v zodpovednosti bol uvedený konkrétny 
pracovník a nie len oddelenie. Ing. Lučenič žiadal pridať bod 4.8 – zabezpečiť presun konečnej zastávky 
z Vrančovičovej ulice na križovatku Cesta na Klanec a Podháj. Pani poslankyňa Pikulíková žiadala rozšíriť 
bod 1.6 aj o rekonštrukciu sociálneho zariadenia v kine Lamač a tiež do bodu 2.2 doplniť aj vstupnú bránu 
do MŠ na Heyrovského ulici. Mgr. Ing. Olekšák k bodom 2.1 a 2.2 informoval, že sa dajú na realizáciu 
získať dotácie z eurofondov, treba znížiť spoluplnenie MÚ na minimum. O predloženom návrhu 
s doplneniami a pripomienkami poslancov dala starostka hlasovať. 
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Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 16 – Návrhy na zmeny a doplnenia komisií MZ 
V bode A uznesenia sa vzdal členstva v KFPaD Ing. Ľudovít Macák. V bode B bola zriadená Komisia 
strategického rozvoja v zložení: Mária Imrichová, Marta Janyšková, Michaela Kollárová, Ľudovít Lučenič, 
Pavol Macko, Radoslav Olekšák, Júlia Ondrišová, Mária Pikulíková, Ľubomír Plai, Daniel Valentovič, 
Dušan Akantis. Starostka otvorila rozpravu a vyzvala Mgr. Imrichovú, aby ozrejmila doplnenú prílohu 
k tomuto bodu. Mgr. Imrichová informovala poslancov o rozhodnutí Juraja Ondrejčáka  na vzdanie sa 
členstva v komisii školstva a športu a žiadala predložené zaradiť do bodu A. O predloženom návrhu dala 
starostka hlasovať. 
A – vzdanie sa členstva 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
B – Komisia strategického rozvoja 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 17 – Informácia o dopravnej štúdii Lamačská brána 
Starostka ozrejmila predložený materiál a informovala poslancov, že všetky nové informácie ohľadom 
štúdie budú predkladané na zasadnutia MZ. Ing. Brennerová informovala, že ide o snahu MČ, aby 
plánované depá neboli situované na územie, či hranicu Lamača. Starostka dala o predloženej informácii 
hlasovať 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 18 – Informácia o umiestnení optických káblov v MČ Ba – Lamač 
Na území MČ Ba – Lamač bolo v aug./2006 vydané rozhodnutie o umiestnení stavby „Optická sieť 
Bratislava – Lamač“. V priebehu mesiaca febr./2007 bolo oznámené začatie územného konania pre 
spoločnosť NETLAB PLUS s.r.o. na stavbu „Telekomunikačné optické pripojenie – MČ Lamač“. 
V rozprave vystúpil RNDr. Akantis, ktorý žiadal pri jednej rozkopávke brať ohľad aj na zapracovanie 
kamerového systému, JUDr. Ondrišová, ktorá žiadala preveriť, ktoré ulice z nového Lamača sú vynechané 
a žiadala informáciu, prečo sú vynechané niektoré ulice zo starého Lamača. Ďalej Ing. Lučenič žiadal, aby 
sa hlasovalo v bode B – „žiadame MK o prešetrenie situácie“(aby miestny kontrolór Mgr. Majerčík preveril 
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všetky zmluvy a riešenia.) O predloženej informácii v znení doplnení a pripomienok dala starostka Mgr. 
Keltošová hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 19 – Informatívna správa o činnosti miestnej knižnice v Lamači 
Starostka otvorila rozpravu. Mgr. Čanaky dal podnet na sťažnosť, nakoľko knihy darované knižnici neboli 
v tejto nájdené. O predloženej informatívnej správe dala starostka hlasovať 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 20 – Informatívna správa o stave riešenia petície vo veci odstránenia telekomunikačného 
zariadenia 
Starostka informovala poslancov o stretnutí a rokovaní na Úrade verejného zdravotníctva, ohľadom petície 
a žiadosti občanov o odstránenie telekomunikačného zariadenia. V rozprave MVDr. Čech žiadal, aby bolo 
prijaté VZN, ktoré zakazuje v blízkosti obytných plôch umiestnenia takýchto telekomunikačných zariadení. 
Mgr. Ing. Olekšák žiadal urýchlenie vypracovania VZN. O predloženej informácii dala starostka hlasovať. 
Za: 12 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 21 – Informatívna správa o stave bytového fondu za rok 2006  
Dňa 14.2.2007 MÚ žiadal spol. Duspama s.r.o. o predloženie správy o stave bytového fondu za rok 2006 
spolu s vyčíslením dlžôb neplatičov bytov, ako aj nájomcov v DS. Mgr. Ing. Olekšák písomne predložil 
návrh na znenie nového uznesenia „B – spoločnosti Duspama ukladá pripraviť komplexný materiál riešenia 
správy bytov a nebytových priestorov vo vlastníctve MČ a pohľadávok MČ v termíne do máj/2007. V znení 
pripomienok dala starostka o predloženej informatívnej správe hlasovať. 
Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 22 – Informácia ŠÚSR zverejnenom údaji o priemernej mzde zamestnanca NH v r. 2006 
(úprava platu starostky , miestneho kontrolóra a odmien poslancov) 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová ozrejmila predložený materiál k bodu 22. Do rozpravy sa nikto s prítomných 
poslancov neprihlásil. 
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Za: 11 - RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. 
Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 23 – Rôzne 
- Ing. Valentovič navrhol, aby každá situácia mala osobitný bod a podotkol, že zlyháva odvážanie 

veľkoodpadu. 
- JUDr. Grom žiadal vždy pod názov jednotlivých bodov vpísať obsah jednotlivých konkrétnych bodov, 

o ktorých má prebehnúť hlasovanie. 
- Mgr. Čačíková žiadala riešenie havarijného stavu okien na MŠ Zlatohorská 
- RNDr Akantis žiadal informáciu, kedy sa budú zametať ulice 
- Ing. Lučenič žiadal posilnenie veľkokontajnerov na bioodpad pri Agro Bio Hubice, a tiež informáciu 

o telekomunikačných kábloch a možnostiach zaviesť ich do zeme. 
- Mgr. Imrichová žiadala doplniť odpadovú nádobu pred školu a odstránenie kovových konštrukcií 

(zastávky MHD) zo školského dvora.  
 
 
K bodu 24 – Interpelácie poslancov 
Nikto z poslancov nevzniesol žiadnu pripomienku. 
 
K bodu 25 - Záver 
Starostka sa poďakovala prítomným poslancom a zasadnutie MZ ukončila. 
 
 

•  •  • 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
Mgr. Mária Čačíková                                                    ................................................ 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
Mária Pikulíková v.r.                                                                       ................................................ 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač 

 
•  •  • 

 
 

Mgr. Oľga Keltošová v.r.                        ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
Zapísala: Šteruská Gabriela 


